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Tekniska nämndens sammanträde 23 april 2024 

 

Ärende 19. Avsiktsförklaring mellan Malmö kommun och E.ON samt 

markreservation för del av Hamnen 22:163, Bergoljan 16, 17 och 18 

Vänsterpartiet välkomnar i princip att investeringar görs i hamnen för att modernisera 

försörjningen av  el och fjärrvärme i Malmö. Det finns ett stort behov av förnyelsebar energi för 

att Malmö och Sverige ska klara klimatomställningen. Vänsterpartiet anser dock att en ny 

biobränsleanläggning, som avsiktsförklaringen delvis handlar om, är en felaktig prioritering.  

Det finns stora problem med användning av biobränsle i stor skala och en hel del frågetecken 

kring dess långsiktiga hållbarhet, inte minst vad gäller påverkan på den biologiska mångfalden av 

den nuvarande (eller utökade) användningen av den svenska skogen. Vi anser att det finns bättre 

alternativ tillgängligt för både el och fjärrvärme och att dessa, i nya anläggningar som byggs i 

Malmö, borde prioriteras framför biobränsle. Vi anser att frågan inte har diskuterats och utretts 

tillräckligt för att nämnden ska kunna ta ett beslut i denna fråga. 

Under nämndsmötet hävdade ordföranden att avsiktsförklaringen bara gäller marken och att 

specifikationerna angående vilken typ av anläggning som ska byggas berör en annan nämnds 

ansvarigheter. Vi anser att det i avsiktsförklaringen i så fall inte borde ha nämnts att det avser en 

biobränsleanläggning - vilket redan verkar bestämt.  

Vi är i sak överens med nämndens styrande minoritet om att marken kan användas för ny el- och 

fjärrvärmeproduktion, och uppmanar därför kommunstyrelsen och andra berörda nämnder att 

utreda alternativ till biobränsle och ställa tydligare hållbarhetskrav på E.On. 
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